
Zápis 
ze zasedání Školské rady při Základní škole Velká Hleďsebe, okres 

Cheb, příspěvková organizace 

konaného ve Velké Hleďsebi dne 4.4. 2019 
 
Přítomni: 
 
Mgr.et Mgr. Stanislav Kvasnička, Mgr. Petr Ečer – za pedagogické 
pracovníky ZŠ Velká Hleďsebe 
 
Mgr. Ing. Jitka Marvanová, František Morávek - za zákonné zástupce 
nezletilých žáků 
 
Ing. Jaroslava Brožová Lampertová, Kamila Pešková - zástupci 
zřizovatele školy (Obec Velká Hleďsebe) 
 
 
Program: 

1. Zahájení, seznámení členů ŠR s důvodem svolání ŠR 
2. Návrh na zvolení ověřovatele zápisu 
3. Kontrola zápisu z minulého jednání ze dne 16.1. 2019 
4. Projednání žádosti zřizovatele školy v zastoupení paní starostky 

Ing. Jaroslavy Brožové Lampertové ve věci odstranění zápisu ŠR 
ze dne 16.1.2019 z webových stránek ZŠ Velká Hleďsebe 

5. Diskuse, ostatní, závěr 
 
ad 1. 
ŠR zahájil pan Morávek, přičemž seznámil všechny zúčastněné 
s programem jednání. O programu bylo hlasováno, a byl všemi členy ŠR 
jednohlasně přijat. 
 
ad 2. 
Pan Morávek navrhl ustanovení ověřovatele zápisu. Jeho návrh nebyl 
přijat. Pro návrh hlasoval 1 člen ŠR (p.Morávek), proti návrhu hlasovali 4 
členové ŠR, 1 člen ŠR (Mgr. Petr Ečer) se zdržel hlasování. 
 
Ad 3. 
Znovu byl prodiskutován zápis z jednání ŠR dne 16.1.2019, na jehož 
znění se členové ŠR neshodli. Následovalo hlasování o jeho stažení 
z webové stránky ZŠ Velká Hleďsebe, o které požádala paní starostka 
jako zástupce zřizovatele školy. 
 
 



 
ad 4. 
Paní starostka obdržela dne 15.3.2019 kopii stížnosti, která byla 
adresována ČŠI. ČŠI postoupila část stížnosti, týkající se činnosti ŠR, 
která spadá do kompetence zřizovatele a ne do kompetence ČŠI, což 
bylo, mimo jiné, obsaženo ve výše uvedené stížnosti adresované ČŠI. 
Proto paní starostka požádala o stažení zápisu z jednání ŠR ze dne 
16.1.2019. 
O žádosti paní starostky na stažení zápisu ze dne 16.1.2019 bylo 
hlasováno, pro ostranění zápisu hlasovali 3 členové ŠR (Ing. Jaroslava 
Brožová Lampertová, Kamila Pešková, Mgr. Ing. Jitka Marvanová), proti 
odstranění zápisu hlasovali také 3 členové ŠR (Mgr.et Mgr. Stanislav 
Kvasnička, Mgr. Petr Ečer, František Morávek). Vzhledem k tomu, že 
rozhodující je hlas předsedy ŠR, tedy pana Morávka, žádosti paní 
starostky nebylo vyhověno, a zápis zůstane zveřejněn v původním znění. 
Bylo také konstatováno, ze se p. Zádranský nebude dále k prohlášení 
vyjadřovat, jelikož tak již učinil na zastupitelstvu. 
 
Ad 5. 
Paní starostka vznesla dotaz k zástupcům školy ohledně informace od 
rodičů, že žák V. z 8.třídy ohrožoval mladší děti nožem. K tomuto 
incidentu se vyjádřil pan Kvasnička ve smyslu, že se incident stal mimo 
budovu školy, a řešení tedy není v kompetenci školy. Paní starostku 
informoval o možnosti rodičů incident nahlásit Policii ČR a OSPOD. Se 
žákem V. byl ve škole proveden pohovor. 
Posledním bodem bylo oznámení pana Kvasničky členům ŠR, že by 
chtěl od příští schůzky ŠR pořizovat audiozáznam jednání. 
Poté bylo jednání ukončeno. 
 
 
 
 
Ve Velké Hleďsebi 4.4. 2019 
Zapsala: Mgr. Ing. Jitka Marvanová 
 


